

Date :

التاريخ : 11 ديسمبر 2025

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

The company has invested an amount of USD 1,276,000, equivalent to KWD 391,000 in a company operating in the religious tourism sector in the United Arab Emirates (ADGM) . This investment was made through a capital increase, resulting in our company ultimately acquiring a 75% stake in the investee company upon completion of the procedures.

دخلت الشركة في استثمار بمبلغ 1,276,000 دولار أمريكي اي ما يعادل 391,000 دينار كويتي في شركة تعمل في مجال السياحة الدينية بدولة الامارات العربية المتحدة (سوق أبوظبي العالمي) عن طريق زيادة رأس مالها لتحصل شركتنا في النهاية عند انتهاء الإجراءات على ما نسبته 75% من الشركة المستثمر فيها .

The financial impact of this investment is expected to be reflected upon the completion of all capital increase procedures, which is anticipated to occur in the first quarter of 2026 .

وسيظهر الأثر المالي لهذا الاستثمار عند الانتهاء من كافة إجراءات زيادة رأس المال والتي من المتوقع ان تظهر في الربع الأول من عام 2026 .

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة

Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman